
Finansudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 24. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 265
På Bygningsstyrelsens hjemmeside fremgår det, at Bygningsstyrelsen i 2019 havde et
overskud på 568 mio. kroner på SEA-ordningen, og at dette tal forventes at være faldet
til et underskud på 144 mio. kroner i 2020. Kan ministeren på den baggrund give et
overblik over udviklingen i indtægter fra universiteterne ift. SEA-ordningen de sidste 10 år
og forventet udvikling de kommende 3 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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